
 

Zápis z 5/2024 jednání výboru Hvězda Pardubice z.s. 
 

ze dne 26. srpna 2024 

 

 

Přítomni:     Tlapáková, Kárníková, Wastl, Zajíc 

Omluveni:   Vojta 

 

 

1) Soutěže 

- Hodnocení dosavadního průběhu sezóny. 

- Mistrovství ČR  do 22 let – málo finálových umístění, vrhači předvedli velmi pěkné výkony. 

- Čeká nás gigant – KP mládeže 31.8. v Novém Městě 

- Příprava na Dětský den a Desítku Hvězdy Pardubice – finančně a personálně zajištěno, dárky a 

odměny pro děti i dospělé jsou nachystány. Nezapomenout startovní čísla na „10“ – zajistí pí. 

Tlapáková 

- 14. 9. pořádáme Mistrovství Čech družstev juniorů – vše musí být řádně připraveno a zajištěno! 

2) Finance 

- Finanční situace je teď ucházející a v září se začnou vybírat čl. příspěvky od dětí co projdou 

nábory. Předpokládáme ale, že ke konci roku to bude finančně opět na hraně. Je tedy nutné 

opětovné navýšení členského příspěvku pro rok 2025. 

 

Z diskuse: 

- Nábory zajisti pánové Touš a Šulc 

- Trenéři - vypadá to, že nám bude chybět 1 tréninková skupina pro děti, ale již to řešíme. Řadě 

trenérů a rozhodčích končí letos licence, je nutné absolvovat doškolení, případně i školení nových. 

- V listopadu spustit web s prodejem oblečení – zajistí pí. Kárníková 

 

Termín dalšího jednání výboru – 18. 11. 2024  

 

 

 

Zapsala: Tlapáková 


